
Anskaffelse av flyruter (FOT) – høringsuttalelse fra Berlevåg kommune 

 

Berlevåg kommune ligger ytterst ut mot Barentshavet. Sist vinter viste at vår eneste tilknytningsvei til 

riksveinettet, fylkesvei 890, stenges hyppig på Kongsfjordfjellet. Ingen anløpssteder for Hurtigruten 

har så mange kanselleringer som Berlevåg. Været, med vind og nedbør, er vår største utfordring.  

I slike situasjoner gjenstår flyrutene til og fra Berlevåg lufthavn som vår eneste kontakt med 

omverdenen. De siste årene har Berlevåg lufthavn hatt tre landinger på hverdager: To med 

utgangspunkt Tromsø og endepunkt Kirkenes (lander i Berlevåg kl. 7:43 og 13:03), samt én i motsatt 

retning (lander i Berlevåg kl. 23:10). Vi har ingen lørdagsflygninger og på søndag er det kun 

kveldsavgangen mot Tromsø som opereres. 

Vi forstår at vi ikke kan forvente noen sterk økning i antall mellomlandinger på Berlevåg lufthavn. 

Berlevåg kommune vil likevel minne om at aktiviteten i Berlevåg vil gå kraftig opp de neste årene. 

Utbygging av hydrogen- og ammoniakkfabrikk, samt all aktivitet som vil foregå i og rundt disse 

etableringene, vil øke behovet for et godt samferdselstilbud. Det vi savner mest er muligheten til å 

reise ut av Berlevåg på søndager. Om man skal på kurs eller konferanse i Oslo med start mandag 

morgen må man forlate Berlevåg allerede fredag. Alle andre flyplasser i Finnmark har forbindelse til 

Oslo på søndager – kun Berlevåg savner dette.  

Berlevåg kommune ber derfor om at Troms og Finnmark fylkeskommune sørger for en 

søndagsflygning som gjør det mulig å komme ut av landsdelen samme dag.  

 


